

# 黑龙江好家木业有限责任公司

企业名称：黑龙江好家木业有限责任公司

HEILONGJIANG HAOJIA WOOD CO LTD

地址：中国黑龙江省穆棱市下城子工业园区

XIACHENGZI INDUSTRIAL ZONE, MULING CITY, HEILONGJIANG PROVINCE, CHINA

黑龙江好家木业公司始建于2000年，地处穆棱市下城子工业园区，总资产1.5亿元，现有5个下属公司：黑龙江好家木业有限责任公司森福板业分公司，鸡西市亚森装饰材料有限公司、哈尔滨好家销售公司、北京好家销售公司、沈阳好家销售公司。现公司总资产2.2亿元，年总产值达2.5亿元，员工总数近千人，是集产、供、销一体化的综合现代化朝阳企业。公司生产的好家产品共有六个系列，500多个品种，主要有：环保型刨花板系列、钛金实木系列饰面板、晶彩金属系列饰面板、动感UV系列饰面板、好家三胺系列饰面板、细木工贴面系列饰面板，现有年产15万立方米刨花板生产线，1000万平方米德国VITS浸渍纸生产线和500万平方米压贴生产线，200万平方米日本UV紫外光淋涂生产线，300万平方米橱柜饰面板生产线，2万吨甲醛生产线，2万立方米细木工饰面板生产线。

**HEILONGJIANG HAOJIA WOOD CO LTD**, was established in 2000. It is one of the most largest private enterprises, which specialized in manufacturing technologic wood-based panel products in china. Located at xiachengzi industry park, xiachengzi town, muling city, Heilongjiang province of china. Invested CNY150 million influenced by investment promotion policy issued by the muling municipal government. It has five subsidiary companies as follows: Heilongjiang senfu wood panel co., ltd. beijin sales office, shenyang sales office, harbin sales office, jixi yasen Deco material co ltd., with total assets CNY220 million, Annual production value CNY250 million. staff near 1000, it is a developed modern enterprise involve in production, purchasing and sale. Our products including 6 series and over 500 various kinds of styles such as environmental protection OSB series; titanium resin lacquer coated and wood veneer faced panel series; crystal colorful metal faced panel series; Active UV coated panels series; Haojia melamine faced panels series; faced block boards series. It has an annual output of 100,000 cu.m. chipboards production line; 15 million sq.m. german VITS melamine dipped paper production line; 5 million sq.m. hot press laminated faced panels production line; 2 million sq.m. UV spray painted panels production line; 3 million sq.m. metal faced panels production line; 20,000 cu.m. faced block boards production line; 20,000 tons of formaldehyde production line.



电话:0453-3042369

传真:0453-3045999

电子邮件 : jxhjt2005@163.com